
Beboerforeningens årsmøde d. 27 juli 2023 
 
Til stede var: Nicolaj Svender, Lars Bodilsen, Svend Erik Dahl, Jin Lauritsen og Hanne 
Larsen 
 
1 Ladestation 

 Ikke glemt 
2 Hjertestarter 

 Vi fortsætter undersøgelsen 
3 Hæk - højde - gartner 

 Højden er 1,80 uden diskussion 
4 Maling af sternbrædder og rengøring 

 Lars har bedt rengøringsfirmaet om at gå det igennem og derefter rengøre det 
sidste. Herefter vil der blive malet. 

5 Skurene 
 Lars oplyser at han har talt med et firma om hvordan taget kan laves, Lars prøver 

at lave de skure der er størst problemer med først. 
6 Legepladsen 

 Lars har smurt hængslerne samt skiftet 2 hængsler på sandkassen og repareret 
døren til legehuset. Balancebommen bliver repareret. 

7 Lamperne 
 Der er forespørgsler om lamper på skurene på de sidste p-pladser Lars vil 

undersøge muligheden for dette  
 Der er enighed om at der igen kommer lys i lamperne i underetagen da det ingen 

besparelse gav. 
8 P-skilte langs hæk 

 Skiltene vil blive flyttet ud i kanten af flisebelægningen 
 Hjemmepleje skiltet vil blive byttet om med det yderste skilt 

9 Svend Erik fortæller 
 At han har fået fortalt at der er fremmede der bruger vores storskralds plads, det 

vil der blive sat en stopper for, Lars vil lave hegnet mellem foreningerne og der vil 
blive taget en snak med de pågældende. 

10 Markiser 
 Der er kommet en forespørgsel ang markiser, Nicolaj kunne ikke se der skulle 

være nogen grund til det ikke kunne lade sig gør, der vil selvfølgelig være nogle 
krav til dette. Bl.a. farven og når der bliver fraflyttet skal den tages ned, vi 
arbejder videre med dette. Ingen må opsætte noget før der er givet svar fra 
udlejer 

11 Fordørene er utætte 
 Hvis fordøren er utæt, kan den strammes ved hjælp af et værktøj som 

Lars er i besiddelse af, så henvend jer til ham. 
 
Jin ønsker mere information om hvordan det går med de tiltag der bliver sat igang 
 


